申請口試前須完成博士候選人資格審查以及論文計點。上述兩項請於 112.10.31 前備妥文件送交所辦公室.

Before applying for the oral defense, you must complete the <u>doctoral candidate qualification review</u> and <u>point count review for</u> doctoral dissertation. Please prepare the above two documents and send them to the Office of GIMT before 2023.10.31.

本學期(112-1)有意申請學位考試,請務必注意於 112 年 11 月 17 日(星期五)下午 5 點前繳交下列文件。繳交紙本文件前,請先將電子檔寄至 f10932@ntut.edu.tw。

To whom wanted to graduate this semester, please prepare the following documents and hand me <a href="before Nov. 17, 2023">before Nov. 17, 2023</a>.

Overdue will not be accepted.

Before submitting the hard copy, please send the soft copy to <a href="mailto:f10932@ntut.edu.tw">f10932@ntut.edu.tw</a>.

口試申請文件如下:須備齊申請文件,缺件不予受理。

The oral defense application documents are as follows: all application documents must be prepared, and the incomplete documents will not be accepted.

NO.	文件/ document	紙本/	電子檔/ soft copy
1	埔儿亚斑 放 女	hard copy	V
	博士班學位考試申請書/ Doctoral Degree Application for Oral Defense Note: The hard copy must be signed by advisor.	V	v (Word)
			,
2	博士班學位考試委員名單/ Doctoral Dissertation Defense Committee Members List	V	V
	Note: The hard copy must be signed by advisor.		(Word)
3	歷年成績單/ Full Transcript	V	
4	論文中文摘要/Thesis Abstract	V	
5	論文初稿/ Thesis Draft		V
			(Pdf)
6	英文畢業門檻證明/ English Proficiency Requirements for Graduation		
	Note:學號 108 以後須繳交/ whose student number starts with 108 must submit a	V	
	certificate		
7	臺灣學術倫理教育資源中心修課證明/Center for Taiwan Academic Research Ethics		
	Education Certificate of Completion		V
	Note:學號 108 以後須繳交/ whose student number starts with 108 must submit a		(Pdf)
	certificate		,